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Obecný úrad       913 05  Adamovské Kochanovce 
 

 

Z Á P I S N I C A 
z plánovaného zasadnutia obecného zastupiteľstva  

konaného dňa 10.09.2021 
 

 
 

 

Prítomní: Starosta obce:  Ing. Michal Križan 

                  Poslanci: Martin Čičo, JUDr. Renáta Jánska, Bc. Martin Križko Ing. Mária Pavlíková, 

Juraj Švikruha,  Ján Vido 

 Hlavný kontrolór obce:  Ing. Viktor Kollár 

 Ekonóm: Emília Križková 

Ospravedlnení: 0 

Neospravedlnení:  0 

Za overovateľov zápisnice určil: Martina Čiča, Ing. Máriu Pavlíkovú   

Písaním zápisnice poveril: Ing. Soňu Liptákovú 

 

Program:       1. Otvorenie 

  2. Kontrola uznesení 

  3. Správa o finančnej situácii OcÚ 

  4. Správa hlavného kontrolóra obce za I. polrok 2021 

  5. Majetkové vysporiadanie kanalizácie na Dužavine 

  6. Úprava rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4/2021 

        7. Urbanistická štúdia Dolné políčko 

  8. Diskusia 

  9. Záver 

              

 1. Otvorenie 
 

     Starosta obce otvoril riadne zasadnutie OZ. Privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že je 

prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a zasadnutie je uznášaniaschopné. Prezenčná listina 

tvorí prílohu zápisnice. Následne dal hlasovať o programe plánovaného zasadnutia.  

Hlasovanie: 

• za: Martin Čičo, JUDr. Renáta Jánska, Ing. Mária Pavlíková, Juraj Švikruha, Ján Vido, 

Bc. Martin Križko 

• proti: 0 

• zdržali sa: 0 

 

2. Kontrola uznesení 
 

          Uznesenie č. 7/2021 – doplňujúce voľby na poslanca OZ boli vyhlásené na 23.10.2021.  

          Uznesenie č. 11/2021 – kúpna zmluva so žiadateľom bola podpísaná po zaplatení kúpnej 

ceny na účet obce Adamovské Kochanovce. Následne všetky potrebné dokumenty boli podané 

na Okresný úrad Trenčín na prevod vlastníckeho už bol aj zrealizovaný.  

          Uznesenie č. 12/2021 dotácia bola poskytnutá v mesiaci júl.  

          Uznesenie č. 15/2021 – súťaž bola vyhodnotená 19.8.2021 za účasti starostu obce, Juraja 

Švikruhu a Ing. Vratislava Vetráka. Do súťaže cez vestník sa zapojili len 2 spoločnosti. Starosta 

opäť upozornil na riziká vyplývajúce zo súťaže vysúťaženej spoločnosti OB-BELSTAV. 
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          Uznesenie č. 18/2021 – nájmy za dané obdobie boli odpustené v zmysle uznesenia.  

          Uznesenie č. 23/2021 – využitie rezervného fondu bolo zapracovanie do rozpočtového 

opatrenia.   

Uznesenie č. 26/2021 ku kontrole plnenia uznesení 

OZ   b e r i e   na vedomie správu starostu obce o kontrole plnenia uznesení. 

Hlasovanie:   

• za: Martin Čičo,  JUDr. Renáta Jánska, Bc. Martin Križko, Ing. Mária Pavlíková, Juraj 

Švikruha,  Ján Vido 

• proti: 0   

• zdržali sa: 0 

 

3. Správa o finančnej situácii OcÚ 
 

          Správu predniesol starosta obce. Informoval poslancov o stave finančných prostriedkov na  

účte obce a v pokladni, správe a výbere daní a poplatkov. 

Uznesenie č. 27/2021 k správe o finančnej situácii obce 

OZ  b e r i e  na vedomie správu starostu obce o finančnej situácii obce. 

Hlasovanie:   

• za: Martin Čičo,  JUDr. Renáta Jánska, Bc. Martin Križko, Ing. Mária Pavlíková, Juraj 

Švikruha,  Ján Vido 

• proti: 0   

• zdržali sa: 0 

 

4. Správa hlavného kontrolóra obce za I. polrok 2021 
 

          Hlavný kontrolór obce Ing. Viktor Kollár prečítal poslancom správu o nakladaní 

s finančnými prostriedkami obce za I. polrok 2021.  

Správa tvorí prílohu zápisnice.  

Uznesenie č. 28/2021 k správe hlavného kontrolóra obce o nakladaní s finančnými prostriedkami 

obce za I. polrok 2021. 

OZ   b e r i e   na vedomie správu hlavného kontrolóra obce o nakladaní s finančnými prostriedkami 

obce za I. polrok 2021. 

Hlasovanie:   

• za: JUDr. Renáta Jánska, Bc. Martin Križko, Ing. Mária Pavlíková, Juraj Švikruha,  Ján 

Vido 

• proti: Martin Čičo 

• zdržali sa: 0 

 

5. Majetkové vysporiadanie kanalizácie na Dužavine 
 

         Starosta obce predložil návrh na odkúpenie kanalizácie do majetku obce, nakoľko 

spoločnosť TVK, a.s. sa nechce finančne podieľať na výstavbe splaškovej kanalizácie v časti obce 

na Dužavine. Súťaž na zrealizovanie komunikácie na Dužavine neobsahovala výstavbu 

kanalizačného potrubia. Zhotoviteľ, spoločnosť Beneta, s.r.o. toto dielo ponúka obci na 

odkúpenie. Spoločnosť listom upozorňuje na skutočnosť, že bez ich súhlasu a vedomia 

pravdepodobne došlo k  neodbornému pripojeniu kanalizačnej prípojky do ich diela, 

pravdepodobne Ing. Jánom Horňákom. Listom dávajú súhlas obci na vykonanie kamerových 

skúšok za podmienky, že kamerové skúšky budú vykonané aj na prípojke Ing. Jána Horňáka, aby 

predišli k dezinformáciám ohľadom nefunkčnosti vybudovanej kanalizácie.   

Uznesenie č. 29/2021 k majetkovému vysporiadaniu kanalizácie na Dužavine. 
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OZ   s c h v a ľ u j e   nadobudnutie splaškovej kanalizácie v časti obce na Dužavine do majetku obce, 

s tým, že budúcim správcom bude spoločnosť TVK, a.s. 

Hlasovanie:   

• za: JUDr. Renáta Jánska, Ing. Mária Pavlíková,  Ján Vido 

• proti:   Martin Čičo, Bc. Martin Križko, Juraj Švikruha 

• zdržali sa: 0 

Uznesenie nebolo prijaté. 

Do diskusie sa zapojili občania Ing. Ján Horňák, Ing. Tomáš Pavlík, Martin Marček, Adriana 

Pelikánová. 

 

6. Úprava rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4/2021 
 

     Rozpočtové opatrenie k úprave rozpočtu obce predniesla ekonómka Emília Križková. Úprava 

spočíva v súvislosti s realizovaním projektu výstavby chodníka a verejného osvetlenia popri ceste 

III/1225 v smere do Melčíc-Lieskového a projektu vytvorenie garáže a šatní pre DHZ Adamovské 

Kochanovce. 

Podpredsedníčka finančnej komisie JUDr. Renáta Jánska navrhuje vypracovanie realizačného 

projektu.  

Uznesenie č. 30/2021 k úprave rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4/2021  

OZ   s c h v a ľ u j e   úpravu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4/2021.   

Hlasovanie: 

• za: Martin Čičo, Juraj Švikruha, JUDr. Renáta Jánska, Ján Vido, Ing. Mária Pavlíková, 

Bc. Martin Križko 

• proti: 0 

• zdržali sa: 0 

Do diskusie sa zapojila p. Adriana Pelikánová ohľadne prehĺbenia odvodňovacej jamy. 

Starosta obce podá návrh na doplnenie jamy do stav. chodníka. 

 

7. Urbanistická štúdia Dolné políčko 
 

          V júni 2021 OZ neschválilo urbanistickú štúdiu vypracovanú v zmysle ÚPD obce 

Adamovské Kochanovce. Starosta obce prečítal list, ktorým požiadal Okresný úrad o metodické 

usmernenie, ktoré predložil poslancom OZ. Vyzval poslancov o návrh riešenia v zmysle 

metodického usmernenia.   

Juraj Švikruha mal dotaz, či daná problematika bola odkomunikovaná s občanmi, majiteľmi 

pozemkov. Starosta obce informoval, že daná štúdia nerieši majetkovoprávnu situáciu. 

Do diskusie sa zapojil Ing. Tomáš Pavlík, Ing. Viliam Valent. 

Uznesenie č. 31/2021 k urbanistickej štúdii NB7 – IBV Dolné políčko, Adamovské Kochanovce 

OZ   s c h v a ľ u j e  zadanie urbanistickej štúdie pre bloky NZI1 a NB7 – IBV Dolné políčko, 

Adamovské Kochanovce s nasledovnými bodmi – určenie bodu pre prečerpávaciu stanicu 

splaškovej kanalizácie, elektro rozvodňu NN siete, rozdelenie pozemkov s maximálnou 

veľkosťou 650 m², osadením budov v uličnej čiare 6 m a doplnením možných dopravných 

napojení pre danú lokalitu.  

Hlasovanie: 

• za: 0 

• proti: Martin Čičo, Bc. Martin Križko, Juraj Švikruha 

• zdržali sa: JUDr. Renáta Jánska, Ing. Mária Pavlíková, Ján Vido 

Uznesenie nebolo schválené. 
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8. Diskusia 
 

• Ing. Ján Horňák požiadal o možnosť položenia kovových rohoží na žľaby pri rodinných 

domoch. Na základe podnetu sa zvolá stavebná komisia, ktorá posúdi technickú dokumentáciu na 

schválenie s priloženou vzorkou.  

• Starosta obce informoval o nadchádzajúcich kultúrnych akciách 

- 18.9.2021 – Degustácia vín 

- 22.9.2021 – Privítanie detí do života 

- Zápas Starí – mladí 

- Starosta poďakoval členom nohejbalového združenia za odvedenú prácu - 

vybudovanie gumovej dopadovej plochy pod detských ihriskom v Centre športových 

aktivít 

 

• Ing. Viliam Valent informoval o nápade zrealizovať budúci rok Rozprávkový les pre deti, 

predloží konkrétny návrh. 

 

•  JUDr. Jánska informovala, že doposiaľ neprišiel návrh na členov finančnej komisie. 

 

• P. Adriana Pelikánová mala dotaz ohľadne zmeny VZN č. 4/2017, ktorá by sa týkala 

miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné stavby z hľadiska trvalého a prechodného 

pobytu. 

 

• Bc. Martin Križko mal dotaz ohľadne web stránky a zriadenia diskusného okienka. 

 
 
 

9. Záver 
 

Po vyčerpaní programu starosta obce Ing. Michal Križan poďakoval prítomným za účasť 

a zasadnutie OZ ukončil. 

 

Zapisovateľka:   Ing. Soňa Liptáková         .......................................... 
  

Overovatelia:     Martin Čičo                      .......................................... 
 

                           Ing. Mária Pavlíková       ...........................................           

                                                                        

 

 

 

 

 

                                                                                                                   Ing. Michal Križan 

                         starosta obce                                                                                                   


